

國立成功大學遠距教學課程評鑑要點

NCKU Directions for Distance Education Program Evaluation

106.11.22 106 學年度第 1 次校課程委員會議修正通過

Revised and approved by the 1st meeting of the NCKU Curriculum Committee in the 2017-18 academic year on Nov. 22, 2017

一、國立成功大學(以下簡稱本校)為促進遠距教學課程教學品質及學習成效，依據教育部「專科以上學校遠距教學實施辦法」第九條及「國立成功大學遠距教學課程實施辦法」第七條規定，特訂定本要點。

1. The NCKU Directions for Distance Education Program Evaluation (hereafter, Directions) are established by National Cheng Kung University (NCKU) to promote teaching quality and learning effectiveness of its distance education according to Article 9 of the *Implementation Regulations Regarding Distance Learning by Universities* promulgated by the Ministry of Education (MOE) and Article 7 of the *NCKU Regulations for Distance Education*.

二、依本校「遠距教學課程實施辦法」開授之遠距教學課程，應依本要點接受評鑑。除由教務處進行期末教學意見調查，必要時委請專家學者提供審查建議。

2. Distance learning courses established and offered according to the *NCKU Regulations for Distance Education* shall be evaluated according to these Directions. The Office of Academic Affairs shall conduct an end-of-term course evaluation survey and, if necessary, commission specialists and scholars to evaluate and provide recommendations.

三、遠距教學課程之評鑑結果，須做成評鑑報告供各單位參考，其評鑑報告應至少保存五年。

3. The results of distance learning course evaluation shall be written in the form of a report, which shall be submitted to the academic units concerned for reference. The report shall be filed and preserved for a minimum duration of five years.

四、本要點未盡事宜，悉依教育部相關法令規章及本校相關辦法辦理。

4. Matters that are not regulated in these Directions shall be administered according to relevant regulations established by the MOE and NCKU.

五、本要點經校課程委員會通過後實施，修正時亦同。

5. These Directions shall be approved by the NCKU Curriculum Committee before taking effect. Amendments shall be processed accordingly.

These regulations were translated from the original Chinese. In the event of any discrepancies between the two versions, the Chinese always takes precedence.